
Protokół 
z XV zwyczajnej sesji Rady Gminy w Liniewie 

odbytej w dniu 28 stycznia 2008 r. w godz. od 9:00 do 11:35 
w sali OSP w Wysinie 

 
 
 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał wszystkich zebranych Przewodniczący Rady Gminy               
p. Ludwik Szparkowski stwierdzając, Ŝe obrady są prawomocne, poniewaŜ                  
w sesji uczestniczy 13 radnych. (Nieobecni: Ryszard Kruszyński i Zbigniew 
Rekowski).   
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu). 
 
Powstańmy i uczcijmy minutą ciszy zmarłego Wójta Gminy Stara Kiszewa 
Rafała Więcławskiego oraz wypadek samolotu, w którym zginęła załoga. 
 
Ad.2 
Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 
Mirosław Warczak Wójt Gminy – proszę o wprowadzenie do porządku obrad 
uchwały w sprawie dodatkowego wynagrodzenia rocznego dla Wójta Gminy. 
 
Ludwik Szparkowski Przewodniczący Rady Gminy – mam wątpliwości co do 
tej uchwały, nie ma potrzeby by podejmować ją w trybie natychmiastowym, nic 
się nie stanie jeśli będzie podjęta w marcu. Musimy tą uchwałę omówić na 
komisjach, było by tak wskazane. Trzynastki wypłacane są do końca marca                  
i chyba nic się nie stanie. Dlaczego musi być podjęta taka uchwała? Wnioskuję 
o nie wprowadzanie tej uchwały do porządku obrad. 
 
Jacek Sosnowski Sekretarz Gminy – Wójt wprowadza tą uchwałę, gdyŜ jest taki 
wymóg. Dziwię się, Ŝe jest Pan przeciwny wprowadzeniu tej uchwały, była juŜ 
wprowadzona na komisji rolnej, było spotkanie naszego mecenasa z radcą 
prawnym z Nowej Karczmy. Stwierdzili, Ŝe musi być podjęta. Prośba by przyjąć 
tą uchwałę , nic formalnie nie zmieni będzie podjęta dziś lub w innym miesiącu. 
 
Wiesław Szarmach – nie ma radcy prawnego na sesji a powinien być i nam                      
to wyjaśnić. 
 
Jacek Sosnowski – zawsze jest planowana sesja kiedy jest u nas mecenas                    
w środy lub piątki, niestety termin sesji został przełoŜony i dlatego go nie ma.    



Andrzej Hinc – jaki był stan prawny dotychczasowy? Czy stan prawny 
regulował czy nie było trzynastki dla Wójta? 
 
Jacek Sosnowski – jest to pierwsza uchwała……………………………. 
 
Ludwik Szparkowski – nie ma potrzeby by taka uchwała była. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest wprowadzeniem uchwały 
do porządku obrad sesji? 
 
Radni 6 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących 
się” odrzucili uchwałę w sprawie dodatkowego wynagrodzenia rocznego dla 
Wójta Gminy. 
 
Ludwik Szparkowski – uchwała została odrzucona, gdyŜ musi być większość 
głosów „za” (7 głosów to jest większość). 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za przyjęciem porządku 
obrad sesji? 
 
Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli porządek obrad, który brzmi 
następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Przyjęcie porządku dziennego.  
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie 

międzysesyjnym.  
5. Interpelacje i wnioski radnych.  
6. Informacja o realizacji dodatków mieszkaniowych. 
7. Informacja o realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej. 
8. Ocena płatności zobowiązań pienięŜnych w 2007 r. 
9. Informacja o wypełnianiu i składaniu oświadczeń majątkowych przez 

radnych. 
10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

- przyjęcia Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych 
Gminy Liniewo na lata 2008-2015, 
- rocznego planu potrzeb w zakresie wykonania prac społecznie 
uŜytecznych w 2008 r. 
- o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu działek o nr geodez. 9/15 i 9/16 połoŜonych w 
miejscowości Liniewo w gminie Liniewo, 
- określenia stawki procentowej określającej wielkość opłaty od wzrostu 
wartości nieruchomości w decyzji o warunkach zabudowy i decyzji                         



o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego w przypadku braku 
planu miejscowego. 
- rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Liniewo. 

11. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
12. Wolne głosy i wnioski.   
13. Zakończenie sesji. 

 

Ad.3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest                          
za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji? 
 
Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 
Ad.4 
Wójt Gminy Mirosław Warczak omówił sprawozdanie z podjętych działań                
w okresie międzysesyjnym. 
Wójt wręczył puchar dla Przewodniczącego Rady Gminy za pracę na rzecz OSP 
Gminy Liniewo.  
(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Ad.5 
Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Sławomir Zabrocki – prośba od producentów mleka, by naprawić drogę, gdyŜ 
nie będą odbierać mleka od rolników.  
- stojaki na rowery - prośba by postawić jakieś stojaki aby młodzieŜ miała gdzie 
zostawić bezpiecznie rowery. 
 
Alfons Troka – czy będzie tłuczeń luz szlaka na drogi? 
 
Jerzy Czapiewski – powstał przystanek koło szkoły w Głodowie. Jest to 
przystanek dla autobusu szkolnego, a zatrzymuje się tam autobus PKS. Czy 
moŜna napisać pismo do PKS by tam nie stawał? 
- czy buda (dyliŜans), który jeździ z dziećmi do szkoły będzie ocieplony? 
- prośba by postawić lampę w kierunku dworca, jest tam zbyt ciemno. MoŜna by 
było zdjąć jedna lampę ze wsi i postawić tam. 
 
Wiesław Szarmach -  
 
 


